
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
torsdag den 18.03.2021 

Jyllinge matrikel 
Teams 
Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre:Jesper Rasmussen, Jesper van 
Vliet Tews, Samuel Rütsou,Rasmus 
Skriver, Grethe Fuglsang, Brit Sejersbøl 
Hansen, Kenneth Plejdrup,  
 
Medarbejdere: Pernille, Signe 
 
Elever: Maria, Alexander 
 
Eksterne: Mikkel Steenstrup Emborg 
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Kristian 
Christensen 
 

Afbud 
Benjamin 
Salvad 

 

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref 
 

De udsendte referater er godkendt 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden er godkendt 

3. Meddelelser fra elevråd Ingen fremmødt 

4. Kulturskoleprojektet hvor Kulturskolen 
flytter ind på Nordskolen. 
På mødet deltager Mikkel Steenstrup 
Emborg (projektleder Roskilde Kommune) 
Vedhæftet Powerpoint 

Mikkel Emborg gennemgår planerne for hvad der 
skal ske i de kommende år. Projektgruppen foreslår 
at der i 2021 etableres adgang fra Jyllinge Parkvej 
til blok 4, hvor kulturskolen har lokaler (fase 1). Der 
skal således nedbyrdes en mur mellem blok 9 og 
10. Det er hvad der er økonomi til i indeværende år. 
Der vises tegninger over de længeresigtede planer. 
Planen er nu at involvere lærere, pædagoger samt 
bestyrelsen for Nordskolen og kulturskolen. 
Herefter skal det indstilles til politisk beslutning om 
fase 1 i maj 2021. 
Bestyrelsen glæder sig til at se projektet 
gennemført, og fremhæver af det er vigtigt at 
adgangsvejen bliver godt oplyst, samt at det sikres 
at stien kun kan benyttes af gående. Det er vigtigt, 
at det ikke bliver en cykel/knallert sti – især i 



 

 

dagtimerne hvor der er elever der holder frikvarter i 
skolegården. 
Mikkel fortæller at en del af løsningen vil være en 
rampe, dette af hensyn til handicapadgang. 
Bestyrelsen fremfører, at der er behov for et 
generelt løft af afdeling Jyllinges udearealer, og at 
dette med fordel kan indtænkes i projektet.  
Mikkel Emborg fortæller at dette kan komme på tale 
i projektets fase 2, og at ledelse og personale vil 
blive inddraget i processen på dette tidspunkt. 
Bestyrelsen beder om at der allerede i fase 1 
indtænkes, hvorledes udformningen af 
udearealerne kan medvirke til at undgå at der 
afholdes ”nattefester” mv. Skal der eksempelvis 
fældes/beskæres træer og buske, for herved at 
sikre en større ”gennemsigtighed”. Samtidig skal 
der være fokus på at skolegården ikke kommer til at 
opleves som opdelt. 
Bestyrelsen skriver et høringssvar. 

 
5. 
 

Strukturbeslutning 
Hvad dækker beslutningen over og hvilket 
muligheder giver den skolen. 
Principper/værdier 
Kultur 
Økonomi 
 

Skoleleder har holdt møder med skolechef, Børne 
og Unge direktør og borgmester. Her er det blevet 
fremhævet at, det er skolebestyresen der sammen 
med personalet beslutter, hvorledes de 2 afdelinger 
skal udvikles kulturelt, dog er det et krav fra politisk 
side at der er fælles principper. 
 
Fra skolebestyrelsens møde med borgmesteren 
opridses. 
Økonomien er uforandret, der ændres ikke i 
tildelingsmodeller. Der kan måske findes penge på 
anlægsbudgettet, til eksempelvis udearealer og 
faglokaler.  
Den ekstra ledelsesperson der skal tilføres skal 
finansieres af forvaltningen, og ikke være en del af 
skolens budget. 
 
Bestyrelsen har brug for at få uddybet hvorledes 
ledelsesstrukturen skal være i praksis. 
 
Det vigtigste i den struktur der nu er vedtaget fra 
politisk side, er at politikerne nu fælles står bag 
beslutningen. Det er vigtigt at ledelsen kommer 
med en plan for hvad der skal ske både på den 
korte og den lange bane. 
 
I ledelsen arbejdes der pt. med hvorledes ledelsen 
skal være sammensat. Ledelsen vurderer at den  
mangler en ledelsesmæssig kapacitet på 
specialområdet.  
 
Borgmesterens pressemeddelelse om strukturen for 
Nordskolen har udløst mange henvendelser til 
bestyrelsen (med meget blandede holdninger) fra 
både medarbejdere og forældre.  



 

 

 
Bestyrelsen drøfter muligheden for at rette 
henvendelse til politisk niveau, for at få finansiering 
til opdatering af udearealer, faglokaler, pædagogisk 
weekend etc. 
 
Personalet har et stort ønske om at komme på en 
pædagogisk weekend. Dette vil have en stor 
trivselsfremmende effekt, samtidig med at der sker 
et væsentligt fagligt løft. Der opfordres til at der 
afsættes økonomi hertil, evt. i form af penge i 
forbindelse med udrulningen af den nye struktur. 
 

 
6. 
 

Dagsorden og referater 
Drøftelse omkring retningslinje for 
dagsorden og referat.  

Lovgivning siger at dagsorden skal offentliggøres 
inden mødets afholdelse. Dette sker på 
hjemmesiden samtidig med udsendelse til 
bestyrelsen. Der arbejdes frem mod næste møde 
med at finde en struktur hvor referatet godkendes 
efter hvert dagsordenspunkt, således at det 
samlede referat godkendes ved afslutningen af 
hvert bestyrelsesmøde.  

7.  

Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 
Orientering omkring Covid-19 
situation Baunehøj 
Færdiggørelse af skoleåret for 9 kl. 
Lys og lofter på Baunehøj 
Børnehaveklassefordeling 
 

 Medarbejder 
 

 

 
Formanden 
Er inviteret til økonomimøde på forvaltningen efter 
påske. Formålet er en gennemgang af Nordskolen 
økonomiske forudsætninger og tildelingsmodeller. 
 
Kæmpe ros til alle der har medvirket til at få 
fjernundervisningen til at fungere så godt som den 
gør. 
 
Stor ros for håndteringen af covid smitte situationen 
på Baunehøj i forrige uge, både praktikken og 
kommunikationen. 
 
Formanden vil arbejde på at få etableret et møde 
med forvaltningen vedr. udviklingen i antallet af 
specielbørn tilknyttet Nordskolen. 
 
Skoleleder: 
Covid 19 :Baunehøj var lukket i kun en uge. Dette 
skyldes at vi hurtigt fik lukket ned, var aktivt 
medvirkende i smitteopsporing, og ikke mindst en 
effektiv testindsats. 
Efter påske træder ny testprocedure for hele 
Nordskolen i kraft. Der er udsendt meddelelser til alt 
personale og alle forældre herom.  
 
9. klasserne skal have en særlig eksamenskarakter 
i de fag der var blevet udtrukket, men ikke bliver 
gennemført. De skal til eksamen i dansk, engelsk 
og matematik. 



 

 

Sidste skoledag kommer til at ligge senere i år, og 
dimission bliver 24/6, og kommer igen i år til at 
foregå på havnen. 
 
I løbet af kort tid vil der blive startet op på 
renovering af lys og lofter på Baunehøj 
 
Børnehaveklasserne bliver fordelt med 3 på 
Baunehøj og 2 på Jyllinge. Vi vil forsøge at få 
etableret en sprogbørnehaveklasse og en 0-klasses 
specialgruppeordning også. 
 
Medarbejdere: 
Trivselsgruppens goodiebag er blevet rigtig godt 
modtaget af personalet. 
 
De store elever er nu tilbage med en dags 
udendørs undervisning. Det har været en stor 
fornøjelse at se hvor glade de har været for denne 
mulighed. 

8. Evt. Jesper: Da de små elever vendte tilbage, var der 
lokale forretningsdrivende der stillede op med pizza 
og sodavand. Dette skete på skolens foranledning. 
Måske noget i samme stil kunne ske, når de store 
forventeligt vender tilbage efter påske. 
 
 

   


